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Schriftelijke vragen 
(ex. artikel 47 RvO) 

 

Registratie: 2016.47.016 

 

 

Datum: 23 mei 2016 

 

 

Aan de voorzitter van de raad, de heer B.H.M. Link. 

 

 

Steller vragen: Frits van de Mosselaar, VVD fractie 

 

 

Onderwerp: Laco 

 

 

Het college / de burgemeester* wordt verzocht de volgende vraag, vragen schriftelijk te 

beantwoorden: 

 

Naar aanleiding van de huidige ontwikkelingen zwembad/Laco verzoeken wij U het complete 

dossier inclusief koopovereenkomst zwembad, besluitvorming en verdere nadien gesloten 

overeenkomsten op korte termijn ter inzage te leggen voor de raad. 

 

Voor het maken van toekomstige besluitvorming acht de VVD fractie  het noodzakelijk dat de raad 

zich op de hoogte stelt  van ALLE afspraken die met Laco tot en met heden zijn gemaakt. 

 

Verder is de volgende vraag voor onze fractie van uitermate groot belang: 

 

Heeft U met Roompot besproken of er mogelijke ontwikkelingen of mogelijkheden  zijn om de 

zwemvoorziening op het Wolfsven te upgraden c.q. uit te breiden ? Uit het onderzoeksrapport is 

hiervan niet gebleken terwijl dit een uitdrukkelijke vraag was van de raad.  

 

VERVOLGVRAGEN:  

Bovenstaande vragen zijn nog steeds niet beantwoord. Buiten bovenstaande vragen stellen wij als 

nog de volgende bijkomende vraag: 

 

De VVD fractie ontvangt graag een overzicht van de betalingen aan Laco gedurende de laatste 3 

jaren ( subsidie + verhoging) ? 

 

Welke bedragen zijn over dezelfde periode vergoed aan verenigingen en  scholen via 

accommodatiesubsidie? 

 

Wij ontvangen dus graag een opgave van de totale ontvangsten van Laco in voornoemde jaren, 

direct en indirect. 
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Namens de VVD fractie, 

 

Frits van de Mosselaar, fractievoorzitter 

 

* Aangeven wat van toepassing is. 

Indien nodig 

Toelichting: 

Voor het maken van een afweging is het noodzakelijk dat de totale subsidie die gemoeid is met het 

zwembad bekend is. 

 

 

Datum beantwoording: 21 juli 2016 

 

 

Antwoord: 

 

Conform de met Laco gesloten overeenkomst, hebben de afgelopen drie jaar de volgende betalingen 
plaatsgevonden: 

Betalingen aan Laco  2013 2014 2015 

Exploitatievergoeding €    165.000,00   €            197.000,00  
 €          198.000,0
0  

Bijdrage badhuur Thalassa €      34.250,00  
 €               38.000,0
0  

 €            38.000,0
0  

Bijdrage badhuur de Reddingsboei €         3.100,00   €                    -   * €                     -*     

Bijdrage badhuur De Doorzetters €         2.500,00  
 €                 2.500,0
0  

 €              2.500,0
0  

Schoolzwemmen €      45.000,00  
 €               45.000,0
0  

 €            45.000,0
0  

Totaal  €    249.850,00   €            282.500,00  
 €          283.500,0
0  

  

De bijdrage aan de huur van het zwembad is 2/3 van de kosten die de verenigingen hiervoor maken. 
*= de Reddingsboei is in 2014 opgegaan in Thalassa.  
  
Tot slot maakt de Lopersgroep Geldrop en omgeving (LOGO) gebruik van een kleedaccommodatie 
van het zwembad. Dit zijn separate kleedruimtes, die enkel door de leden van LOGO worden gebruikt. 
De gebruiksovereenkomst loopt tot en met 2019. LOGO is geen huurvergoeding verschuldigd. Wel 
betaalt zij de energiekosten en is zij verantwoordelijk voor het schoonmaken van de 
kleedaccommodatie. 
  
Daarnaast is gevraagd of er gesproken is met het Wolfsven. Deze vraag is eerder ook door D66 
gesteld (d.d. 9 maart 2016, betreffende RV GM2016.0074 Onderzoek zwemmen). Hierop hebben wij 
als volgt geantwoord: 
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In het kader van dit onderzoek heeft wel degelijk contact met Roompot plaatsgevonden. Zo is 
gesproken over het huidige voorzieningen- en activiteitenaanbod, de herkomst van de bezoekers van 
het zwembad, alsmede over de vraag in hoeverre het bad ruimte heeft om extra bezoekers op te 
vangen, indien De Smelen haar deuren zou sluiten. Daarnaast is het bad van Roompot geen ‘volledig’ 
zwembad. Het overdekte gedeelte bestaat immers alleen uit een instructiebad. Daarin kunnen nooit 
alle bezoekers van De Smelen worden ondergebracht. Er is geen scenario ‘nieuwbouw bij Roompot’ 
uitgewerkt, omdat het uitgangspunt bij de nieuwbouwscenario’s was dat een nieuw zwembad in 
Geldrop wordt gerealiseerd. Dat is ook aan te bevelen, want een regulier zwembad buiten de kern 
plaatsen leidt onherroepelijk tot bezoekuitval. 
  
Vanaf het einde van deze week (22 juli 2016) zal het dossier met de afspraken met Laco ter inzage 
liggen bij de griffie.  

 

 


